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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-05-24, § 4  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 24 maj kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 30 maj 2022 av §§ 1-7, 10, 13, 14 

Omedelbar justering av §§ 8, 9, 11, 12 tisdagen den 

24 maj 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L) §§ 1-4, 6-14 

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Mirja Räihä (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Sandra Zuniga Michel (S) Suhur Salahyusuf (S) 

Billy Östh (M) för Hanna Wistrand (L) § 5 

 

Ersättare:  

Billy Östh (M) 

Joel Forsberg (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V)  

Lina Lindfors (V) 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Sixten Svanberg (S), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Susanne Olsson, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 4 
Tertialrapport 1 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2022/957 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen 
 

2. Årsmålet för indikatorn Antal tillhandahållna platser för 
feriejobb höjs från 165 till 170 
 

3. Nämnden begär budgetjustering för ökade kostnader 
inom driftbudgeten för ökad vattensäkerhet strandbad om 
5,0 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att förvaltningen kan uppfylla den stora 
majoriteten av de indikatorer som KF satt upp. Vissa utmaningar 
finns dock och med majoritetens politik befarar vi att resultaten 
inte kommer att vara lika goda i framtiden. 
Vad gäller ekonomin poängterar förvaltningen att resultaten 
påverkats av pandemin även under tertial 1 2022. Rimligtvis är 
effekterna på exempelvis försäljning övergående. Något som 
dock inte är övergående är ökade hyreskostnader till följd av 
ökad inhyrning hos externa hyresvärdar. Majoritetens 
ideologiska privatiseringsprojekt av Stockholm kommer ju längre 
tiden går och ju mer som privatiseras att synas tydligare och 
tydligare i nämndens ekonomiska resultat.  
 
Vi har upprepade gånger lyft problemen med de OPS-lösningar 
som majoriteten uttryckligen eftersträvar. Att sälja lokaler eller att 
låta privata aktörer bygga och sedan hyra in sig i dessa lokaler 
har gång på gång visat sig vara en mycket dålig affär för det 
offentliga. Nämndens hyreskostnader kommer till följd av den 
blågröna majoritetens privatiseringar att öka framöver. Det 
riskerar att ta resurser från nödvändiga investeringar och stöd till 
föreningslivet. 
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Det är positivt att se att samverkan mellan idrottsförvaltningen, 
andra fackförvaltningar och stadsdelsförvaltningarna leder till 
nya samarbeten, erfarenhetsutbyten och projekt. Detta är något 
vi gärna ser mer av då det finns mycket goda förutsättningar att 
sådana samarbeten leder till att verksamheterna breddas och 
når ut till de målgrupper som idag inte har samma möjligheter 
eller tillgång till rörelse, idrott och friluftsliv. 
 
Vad gäller simkunnigheten i staden är det bra att förvaltningen 
gör vad man kan för att öka denna. I stadens årsredovisning för 
2021 kunde vi läsa att simkunnigheten fallit drastiskt till följd av 
pandemin. Vänsterpartiet och Socialdemokraterna vill se större 
och mer genomgripande satsningar för att vända denna 
utveckling. Bland annat har vi föreslagit en tidigareläggning av 
öppningen av stadens uppvärmda utomhusbassänger. Vi har 
även tagit initiativ till en ytterligare kursstart för simskolan i maj. 
Tyvärr verkar dock majoriteten inte vilja ta tag i denna viktiga 
fråga. 
 
Det är viktigt att idrottsförvaltningen är en attraktiv arbetsgivare. 
De anställda på förvaltningens anläggningar runt om i staden är 
naturligtvis helt avgörande för att idrottsföreningarna ska kunna 
genomföra sin verksamhet. Arbetsmiljön och arbetsvillkoren 
måste därför kontinuerligt ses över och förbättras. Inte minst har 
det ibland uppenbarat sig problem med schemaläggningen för 
anställda ute på anläggningarna. Det är centralt att 
idrottsförvaltningen arbetar aktivt för att säkerställa goda 
arbetsvillkor för sina anställda. Politiken måste naturligtvis också 
vara med och möjliggöra för fler anställda och bättre arbetsmiljö. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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